

April 7, 2022

Le 7 avril 2022

BETWEEN:

ENTRE :

Elliot Held, Karen Cassie Held, Harjit Singh Rai, Edward Arthur Pednaud, Rae-Dene Sunny Pednaud, Kevin Patrick Pickell, Lilian Irene Pickell, Rodney Burwell Goy, Donna Lynn Goy, Joanna Moradian and Jin Shun Pan

Elliot Held, Karen Cassie Held, Harjit Singh Rai, Edward Arthur Pednaud, Rae-Dene Sunny Pednaud, Kevin Patrick Pickell, Lilian Irene Pickell, Rodney Burwell Goy, Donna Lynn Goy, Joanna Moradian et Jin Shun Pan

Applicants

Demandeurs

- and -

- et -

District of Sechelt, Ray Parfitt and Her Majesty the Queen in Right of the Province of British Columbia

District of Sechelt, Ray Parfitt et Sa Majesté la Reine du chef de la province de la Colombie-Britannique

Respondents

Intimés

JUDGMENT

JUGEMENT

The motion to join two Court of Appeal of British Columbia files in a single application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal from the judgments of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Numbers CA47087, CA47088, CA47089, CA47090, CA47092, CA47093 and CA47094, 2021 BCCA 349, dated September 28, 2021, and Numbers CA46989, CA46991, CA46992,

La requête pour joindre deux dossiers de la Cour d'appel de la Colombie-Britannique dans une seule demande d'autorisation d'appel est accueillie. La demande d'autorisation d'appel des arrêts de la Cour d'appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéros CA47087, CA47088, CA47089, CA47090, CA47092, CA47093, et CA47094, 2021 BCCA 349, daté du 28 septembre 2021, et numéros CA46989,

No. 39923

CA46993, CA46994, CA46996 and CA46997, 2021 BCCA 350, dated September 28, 2021, is dismissed with costs.

CA46991, CA46992, CA46993, CA46994, CA46996 et CA46997, 2021 BCCA 350, daté du 28 septembre 2021, est rejetée avec dépens.

J.S.C.C.
J.C.S.C.